



# MERCHISTON INTERNATIONAL SCHOOL SUMMER CAMP

深圳曼彻斯通城堡学校2019年夏令营

experience British culture

英国文化

explore

探索

learn

学习

have fun

娱乐



---

# Summer Camp at our MIS Shenzhen Campus

## 在深圳曼彻斯通城堡学校的夏令营活动



**Date: 30 June - 12 July 2019 (13 days/12 nights)**

**日期: 2019年6月30日-7月12日 (13天/12晚)**

**Location: Merchiston International School**

**地点: 深圳曼彻斯通城堡学校**

# Highlights

## 亮点

1

Organised by MIS teachers who will be on site 24/7 with the children.

深圳曼彻斯通城堡学校的老师亲自组织管理，全天候陪伴学生。



4

Our authentic British residential summer camp programme is held in English – the ideal study holiday for students looking for an international environment close to home to practise and improve their general English; to learn about British culture, explore personal interests and potentials; to be more independent and sociable as well as to make new friends. They will follow a set programme of tuition and activities and are mixed according to age and English language ability.

我们的夏令营将以纯正英式寄宿制夏令营模式进行，外国教师全英教学，孩子们在假期期间不用出国，便可以在一个国际化的环境中更好地了解英国文化、练习英语、培养兴趣爱好、加强独立性和社交沟通能力、结识新的朋友、拓展朋友圈。我们会根据孩子的年龄和英文水平分组，按照活动大纲有纪律地完成一系列的课程和活动。

2

Senior students from our mother school MCS Edinburgh, Scotland will join our teaching team.

我们母校苏格兰爱丁堡曼彻斯特城堡学校的中学生将加入我们的教学培训团队，一起进行活动。

3

Based in the Longhua District of Shenzhen, enjoy a British summer camp without the travel.

营地位于深圳龙华区大浪片区，山清水秀、远离喧嚣、同时不需要出国便可以体验英式夏令营。



**Many  
activities  
available**  
提供多种  
趣味活动





**Enjoy British pastoral care  
享受英式的寄宿生活**



# Programme Sample Timetable 活动时间表 样本



TIME 时间	ACTIVITY 活动		
	Monday 周一	Tuesday 周二	Wednesday 周三
8:30 - 9:15 am	Breakfast 早餐		
9:15 - 10:15 am	Community activity 集体活动		
10:15 - 11:15 am	English 英文	English 英文	TRIP 出游
11:15 am - 1:45 pm	Lunch & break 午休时间		
2:00 - 3:00pm	Archery 射箭	Swimming 游泳	
3:00 - 4:00pm	Arts 艺术	Movie making 电影制作	
4:00 - 4:30 pm	Snack break 下午茶		
4:30 - 5:30 pm	Music 音乐	Dancing 舞蹈	
5:30 - 7:00 pm	Games* & Dinner 娱乐活动*和晚餐 *Table Tennis, Football, Basketball, Board Games, Book Club etc. *娱乐项目包括乒乓球、足球、篮球、桌面游戏、读书俱乐部等		
7:00 - 8:00 pm	Community activity 集体活动		
10:00 pm	Lights out 熄灯睡觉		



# Registration information

## 报名信息



- ✓ Price information: RMB18,000
- ✓ Ages: 7 – 16 Years old

The Price includes:

1. 13 days (12 nights) of Summer Camp programme including activity excursions
2. En-suite accommodation
3. Nutritious and delicious hot meals on campus everyday prepared by our highly experienced chefs
4. Full culture & activity programme
5. Written report and certificate on completion of course

\* Travel Not included\*

Please complete the registration form to register, a 20% deposit (non-refundable) is payable to reserve a place. Places are limited and early booking is advisable. Deadline 30 April 2019.



- ✓ 价格：人民币18,000元
- ✓ 接受年龄：7-16周岁

价格包含:

1. 13天（12晚）的夏令营活动，包括外出拓展
2. 设施齐全的住宿服务
3. 由我校厨师每日精心准备的营养美味熟食
4. 文化及娱乐充分结合的互动趣味活动项目
5. 活动结束后各学员将收到书面报告，成功完成各挑战项目的学员将获得夏令营毕业证书

\*交通费用不包含在内\*

如有意向参加，请填写报名登记表，同时需交付20%的订金（不可退还）作为保证金。活动有人数限制，建议您提前报名。报名截止日期：2019年4月30日。



**Contact us 联系我们：**

**Merchiston International School  
深圳曼彻斯通城堡学校**

**深圳市龙华区大浪街道新石社区石龙仔路12号  
No. 12 Shilongzai Road, Dalang Sub-  
District, Longhua District, Shenzhen**

**T: 400 867 0177    [www.merchiston.cn](http://www.merchiston.cn)  
E: [freya.yang@merchiston.cn](mailto:freya.yang@merchiston.cn)**

